

服務焦點 SERVICE FOCUS 24.2

2024全港幼兒英文歌唱比賽
總決賽暨頒獎典禮
2024 Territory-wide Young Children's
English Singing Contest and
Prize Presentation Ceremony

該活動旨在為香港幼稚園學生營造一個愉快的英語學習氛圍。總決賽共有9所幼稚園和學前中心入圍，近200名幼兒參與。

The Event aimed at fostering a pleasurable English learning atmosphere for all kindergarten students in Hong Kong. There were totally 9 kindergartens and preschool centres participating in the final competition, engaging nearly 200 young children.



比賽花絮
Highlight of the Competition



教育局課程發展主任(音樂)林嘉恩女士(後排左五)、鄧明慧副主席(後排左四)、香港中文大學教育學院課程與教學學系榮譽專業顧問施敏文博士(後排左三)、香港中文大學教育學院大學與學校夥伴協作中心學校發展主任陳溢芝女士(後排左六)及董事局成員與冠軍隊伍合照。
Ms. LAM Ka Yan, Rebecca (back row, left 5), Curriculum Development Officer (Music), Education Bureau, Ms. TANG Ming Wai, Mandy (back row, left 4), Vice-Chairman, Dr. Sze Man Man, Paul (back row, left 3), Professional Consultant (Honorary), Department of Curriculum & Instruction, Faculty of Education, the Chinese University of Hong Kong (CUHK), Ms. CHAN Yai Chi (back row, left 6), School Development Officer, Centre for University and School Partnership, Faculty of Education of CUHK, and Board Members took group photo with the Champion team.



服務焦點 SERVICE FOCUS 8.2

東華三院 x 順豐香港「順回益」
社區送暖計劃
TWGHs x SFHK Community
Warmth Sending Project

適逢新春佳節，順豐香港向本院服務使用者送上福袋及安排品嘴盆菜，為基層家庭送上祝福。

During the Chinese New Year, SFHK presented lucky bags and served "Poon Choi" to our service users to send festive blessings to the grassroots families.

服務焦點 SERVICE FOCUS 17.1

上海徐匯區領導到訪交流
Shanghai Xuhui District Official
Visited TWGHs

上海市徐匯海外聯誼會副會長兼秘書長張雪梅女士(左四)到訪本院，與教育科主管吳奇堉先生(右四)及已締結為姊妹學校的校長，就未來合作方向交流。

Ms. ZHANG Xuemei (left 4), Vice President and Secretary General of Shanghai Xuhui Overseas Chinese Friendship Association, visited TWGHs and exchanged views on future cooperation with Mr. WU Kee Huen, Kenneth (right 4), Head of Education Division and the principals of sister schools.

